
 
Zápis č. 12 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 11.12. 2006 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., Ing. 

Milan Navrátil, Ing. Pavel Navrátil Ph.D., Bc. E. Kvasnicová, Ing. R. Šenkeřík, 
M. Borovian, Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. V. Dolinay (celkem 10 členů AS ) 

Omluveni:   
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc., prof. Ing. R. Prokop, CSc., Mgr. R. Večeřová 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní inženýrství 
forma studia prezenční a kombinovaná.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 Chemické a 
procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

5. Projednání návrhu Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním 
programu.  

6. Projednání návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu „Inženýrská 
informatika“.  

7. Projednání návrhu Pravidel použití sociálního fondu na FAI.  

8. Příprava voleb do Akademického senátu UTB pro další funkční období.  

9. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov.  

 
ad 1)   Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• Nedostatek místa k sezení na chodbách – rozmístění nových židlí je zakresleno v mapě 
budovy. Na toto téma proběhlo jednání s paní Křesálkovou. Židle mohou být umístěny i 
ve vstupní hale. Nákup židlí proběhne na dvakrát a na financování by se měla podílet i 
FT.  

 zodpovídá: Bc. Kvasnicová, tajemnice FAI 

• Kouření před vchodem – před hl. vchod se vyvěsí tabule „Zákaz kouření“. Nadále bude 
povoleno kouřit pouze u zadního vchodu od parkoviště. Tento vchod je hlídán kamerami 
zevnitř i zvenčí. Vchod je pro zaměstnance průchozí na kartu, studenti budou chodit 
kolem budovy. 

 zodpovídá: tajemnice FAI 
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• Tabule do učeben – jsou objednány. 

• Zabezpečení kuchyněk – realizace instalace čteček na kuchyňky proběhne v lednu 2007.   

• Skříňky na převlékání u tělocvičen – vyřešeno 

• Filtry dataprojektorů – byly vyčištěny, stále však hlásí potřebu čištění filtru, je potřeba 
pravděpodobně vyresetovat parametry čítače počtu hodin běhu projektoru. 

 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Montáž klik zevnitř učeben – úkol trvá.  
 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Je nutné upozornit vyučující, aby nedávali do dveří židle, ničí tím dveře (jiný způsob 
např. klínky). 
 

ad 2)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prof. Vašek sdělil, že se dodělávají kriteria pro osobní hodnocení zaměstnanců.  
Dále upozornil, že se zatím nepodařilo domluvit se s FT, aby uvolnila pro FAI 2 počítačové 
učebny. Prof. Prokop navrhl, aby tento problém zazněl na AS UTB.  
Prof. Prokop informoval AS FAI o počtu studentů na FAI. Je to 1398 studentů, z toho 73 
doktorandů. Prognóza je 1800 – 1900 studentů, z toho asi 100 doktorandů (50% prezenčních, 
50% kombinovaných). Dále se počítá s navýšením zaměstnanců na 150. V souvislosti 
s navýšením zaměstnanců do budoucna nastane problém s nedostatkem kanceláří. 
 
ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní 
inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

Tato směrnice byla projednávána dne 20.11.2006 na zasedání legislativní komise AS FAI a 
27.11.2006 na zasedání AS FAI. Všechny připomínky a změny byly do konečné verze směrnice 
zapracovány. Další připomínky od členů AS FAI nezazněly. 

Návrh usnesení AS FAI  12/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní inženýrství forma studia 
prezenční a kombinovaná.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní 
inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  
 
ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 Chemické a 
procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná.  

Tato směrnice byla také projednávána dne 20.11.2006 na zasedání legislativní komise AS FAI a 
27.11.2006 na zasedání AS FAI. Všechny připomínky a změny byly do konečné verze směrnice 
zapracovány. Další připomínky od členů AS FAI nezazněly. Směrnice je k dispozici v českém a 
anglickém jazyce. 
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Návrh usnesení AS FAI  12/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 Chemické a procesní 
inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná. 

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2007/2008 zahraničních studentů pro doktorský studijní program P2807 
Chemické a procesní inženýrství forma studia prezenční a kombinovaná. 
 
ad 5) Projednání návrhu Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním 
programu.  

Směrnici projednávala legislativní komise AS FAI na svém zasedání dne 20.11.2006 a AS FAI na 
zasedání dne 27.11.2006. Všechny připomínky a změny byly do konečné verze směrnice 
zapracovány. Navrhovatel a proděkan pro vědu a výzkum se zapracovanými změnami souhlasí. 
Další připomínky nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI  12/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském studijním 
programu.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/3 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice pro zřízení funkce konzultanta v doktorském 
studijním programu.  
 
ad 6)   Projednání návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu 
„Inženýrská informatika“. 

Tento bod programu byl projednáván na minulém zasedání AS FAI. Vzhledem k tomu, že 
děkan nebyl přítomen na minulém zasedání AS FAI, zodpověděl otázky týkající se nového 
doktorského studijního programu nyní. Prof. Vašek vysvětlil, proč bude použitý název 
„Inženýrská informatika“. Dále přislíbil konzultaci s prof. Uhlířem týkající se počtu akademických 
pracovníků zabezpečujících vznik nového doktorského programu. AS FAI se vyjádřil, že pokud 
návrh akreditace projde akreditační komisí, nemá námitek proti vzniku nového doktorského 
studijního programu Inženýrská informatika. 

Návrh usnesení AS FAI  12/4 
AS FAI se souhlasně vyjádřil k návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu 
„Inženýrská informatika“. 
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Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/4 
AS FAI se souhlasně vyjádřil k návrhu na akreditaci nového doktorského studijního programu 
„Inženýrská informatika“. 
 
ad 7) Projednání návrhu Pravidel použití sociálního fondu na FAI.  

Tajemnice FAI Mgr. Večeřová seznámila AS FAI s Pravidly použití sociálního fondu na FAI. Sdělila, o 
jaké procento mzdových prostředků se jedná, jaká jsou kriteria, která musí zaměstnanec, žádající 
o soc. příspěvek, splňovat. O přidělení soc. příspěvku rozhoduje děkan.  
Členové AS FAI měli několik dotazů a připomínek. Mgr. Večeřová na ně odpověděla. Připomínky 
budou zapracovány do konečné verze.  
Dne 12.12.2006 bude zasedat komise, která bude projednávat nejasnosti týkající se použití 
sociálního fondu. Zasedání komise se zúčastní Ing. Chramcov, s výsledky seznámí členy AS FAI na 
příštím zasedání. 
Prof. Vašek  seznámil AS FAI s důvodem ukončení první fáze využití soc. fondu. 

Návrh usnesení AS FAI  12/5 
AS FAI schválil návrh směrnice děkana „Pravidla použití sociálního fondu na FAI“ se 
zapracovanými změnami, které byly projednány na řádném zasedání AS FAI dne 11.12.2006.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/5 
AS FAI jednomyslně schválil návrh směrnice děkana „Pravidla použití sociálního fondu na FAI“ 
se zapracovanými změnami, které byly projednány na řádném zasedání AS FAI dne 11.12.2006.  
 
ad 8) Příprava voleb do Akademického senátu UTB pro další funkční období.  

Vzhledem k tomu, že končí funkční období AS UTB, je potřeba připravit volby. Ing. Macháčková, 
předsedkyně AS UTB navrhla jako předsedu komise doc. Křesálka. AS FAI navrhuje zástupce FAI 
do volební komise studenta 4. ročníku Zdeňka Drbálka.  

Návrh usnesení AS FAI  12/6 
AS FAI schválil zástupce FAI do volební komise AS UTB studenta 4. ročníku Zdeňka Drbálka.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 12/6 
AS FAI schválil zástupce FAI do volební komise AS UTB studenta 4. ročníku Zdeňka Drbálka.  
 
Volby do AS FAI se budou konat v týdnu od 13. - 17.2.2007.  
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ad 9) Různé 

• Odvezený automat na bagety -  děkan FAI projedná s kvestorem  

• Dotaz Ing. Šenkeříka – proč není doktorandům umožněn vstup zadním vchodem (na jiných 
fakultách se doktorandi zadním vchodem dostanou) - děkan FAI zjistí důvod 

• Bezdrátové připojení studentů – neměl by být problém s množstvím přípojných bodů. 
Ing. Vojtek chce vědět konkrétní případy (kdy, kdo a kde se nemohl připojit). 

• Bc. Kvasnicová předala AS FAI dotazník Národní šetření studentů (studentská org. ASCA 
ve spolupráce s Ministerstvem školství). Jedná se o komplexní hodnocení univerzity. Na 
UTB toto zajišťuje Studentská unie. K dispozici je i el. podoba dotazníku. 

 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 8.1.2007 ve 13.30 hod. v místnosti A203 
v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
 
 
 
Ve Zlíně dne 18.12.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


